
Zápis z 3. a 4. Školské rady, 18.3. a 1.4. 2025  
 

18. 3. Přítomni: Mgr. Martin Kozel, Ing. Martina Sokolová Suková , Bc. Tereza Novotná, MA, 
Mgr. Jarmila Dvořáková, Mgr. Martin Vodička, RNDr. Marie Hradílková, Ing. Roman Fink, 
Mgr. Michaela Horáková  

Omluvena:  Bc. Magdalena Pánková, 

1. 4. Přítomni: Mgr. Martin Kozel, Bc. Magdalena Pánková, Mgr. Michaela Horáková, Mgr. 
Jarmila Dvořáková, Mgr. Martin Vodička, RNDr. Marie Hradílková,  

Omluveni: Bc. Tereza Novotná, MA, Ing. Roman Fink, Ing. Martina Sokolová Suková 

 

Program:  

1. Prošli jsme společně navržené dotazníky:  
○ pro děti (navrhli Roman Fink, Martin Kozel, Marie Hradílková) 
○ pro učitele (navrhli Tereza Novotná, Jarmila Dvořáková) 
○ pro rodiče (navrhli Martina Sokolová Suková, Magdalena Pánková) 

Dohodli jsme se na úpravách, které autoři zapracovali. 
2. Prošli jsme časové možnosti a navrhli harmonogram 

a. sběr dat: květen-červen 
b. zpracování: červenec-srpen 
c. společné setkání nad výsledky: konec srpna/září  

3. Otevřela se debata nad přístupem školy k dětem, které jsou napřed 
a. Michaela Horáková opakovaně přináší téma, jak se ve škole pracuje s žáky, 

kteří jsou v první třídě napřed - umí např. již číst. Nejedná se o děti nadané, 
ale jednoduše už něco umí dopředu.  

b. Školská rada tímto požádala zástupce školy, aby na následující setkání 
shrnuli přístup školy k takovým případům od kterého bychom mohli odvodit 
debatu na toto téma a případné závěry.  

  
Příští schůzka školské rady: 3.6. 2025 v 18h.  
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